
 

 

     Commissie 4: cultuur, sport, bibliotheek, deeltijds   

     kunstonderwijs,  handel en middenstand,  erfgoed,  jeugd, 

     senioren, evenementen,  markten en kermissen, recreatie  

     en toerisme 

Verslag van  25 januari 2017 

Verslaggever Gijsbrecht Huts 

Voorzitter Gijsbrecht Huts 

Agenda  Agenda gemeenteraad  

Aanwezig Schepen Vandereyken, Schepen Bergé, Jan Debroeck, Wouter Lissens, Karin Struyf, 

  Gijsbrecht Huts, Josette Wagemans, Daniel Vanluyten, David Geladé, Pascale Grootjans, 

  Johny van Stiphout, Jos Hermans, Chris Francois, Anita Sterkendries 

 

Voorzitter opent vergadering 19u05.  

1. Goedkeuring vorig verslag 

Verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd 

2. Agenda gemeenteraad 

PC 22- Toerisme 

1 Vaststelling reglement Begijnhofkerk (Paterskerk) 

Schepen Vandereycken licht toe. Tot nu toe waren er alleen richtlijnen, nu is er een reglement.  

Varia 

Naar aanleiding van een krantenbericht rond de promotaks licht Schepen Bergé opnieuw het reglement 

rond de taks toe. Sinds 2015 is er niet veranderd.  

Raadslid Van Stiphout  

Pascale Grootjans: kan men de taks ingeven bij de belastingen?  

Schepen kent de boekhoudkundige uitwerking niet.  

Raadslid Geladé vraagt wanneer blauwe zone ingaat op het stuk kazerneparking. Schepen vraagt na, is 

sowieso al gestemd. 

Raadslid Grootjans stelt dat er in Tienen een grote winkel zou bijkomen met grote deuren?  

Het gaat niet om een nieuwe winkel maar om een verandering van een intereur. Gezien het gaat om een 

privéinitiatief, wordt punt niet verder behandeld. .  

Raadslid Francois: Zijn alle voetbalverenigingen samengeroepen om hen te betrekken bij T-Soccer-City?  

Wat zijn de concrete realisaties daarvan tot nu toe?  

Schepen Bergé: Het is te vroeg om te communiceren omdat er nog veel werk aan de winkel is. Het 

belangrijkste is dat er momenteel de intentie is om verregaand samen te werken.  



 

Raadslid Francois begrijpt de gevoeligheid van de dossiers, hij pleit voor respect en een goede plaats voor 

vrouwenvoetbal in onze stad. Hij vraagt om duidelijk te benadrukken dat het voetbalveld (Bergéstadion) 

van de stad is en van niemand anders.  

 

Voorzitter sluit de vergadering om 19u42 

 


